



International
Academic
Printmaking Alliance

2024年国际学院版画联盟第五届双年展征稿启事

The Fifth IAPA Printmaking Biennale 2024 Invitation for Submission

2016年由中央美术学院发起的“国际学院版画联盟”在北京正式成立，标志着国际版画事业有了坚实的交流和发展平台，促进了不同文化语境下各国版画创作与研究，也进一步加强了各国间的版画教学与交流，不断地推动着版画事业的发展。

In 2016, the International Academic Printmaking Alliance (IAPA) initiated by Central Academy of Fine Arts was established in Beijing, marking the establishment of a solid exchange and development platform for the international printmaking community. It promoted the creation and research of printmaking in different cultural contexts, and further strengthened the teaching and exchanges between countries.

此届的展览主题确定为“变幻的科技与不变的版画”。兹定于2024年10月举办“2024年国际学院版画联盟第五届双年展”，现将展览征稿事宜通知如下：

This exhibition is themed upon "**Technology Shifts, Printmaking Stays**". The Fifth IAPA Printmaking Biennale is scheduled to be held in October 2024, and the details of the invitation for submissions are as follows:

一、主办单位：

中央美术学院

西安美术学院

I. Hosted by:

Central Academy of Fine Arts (CAFA)

Xi'an Academy of Fine Arts (XAFA)

二、承办单位：

西安美术学院

II. Organized by:

Xi'an Academy of Fine Arts

三、学术主持：朱尽晖 尹吉男 苏新平 吴洪亮

策展人：王华祥、杨锋

展览执行：孔亮 周仲铭

常务秘书：李巍 王华

III. Academic Hosts: Zhu Jinhui, Yin Jinan, Su Xinping, Wu Hongliang

Curators: Wang Huaxiang, Yang Feng

Exhibition Executives: Kong Liang, Zhou Zhongming

General Secretaries: Li Wei, Wang Hua

四、展览日期：2024年10月17日-11月17日

五、展览地点：西安市美术馆

IV. Date of the exhibition : October 17th to November 17th, 2024

V. Venue: Xi'an Art Museum

六、参展规则

VI. Conditions

1、各国人士皆可报名参加，投稿作品需为2022年（含）之后创作并未曾在国际学院版画联盟各项展览展出过的原作。投稿作品一律为作者本人原创作品，严禁使用高仿、复制品（包括其他非版画作品的仿制品），否则将视为无效稿件，取消评选资格。本次展览不收取报名费用。

1. The exhibition is open to artists all over the world. Submitted works must be created after or in 2022 and have not been exhibited in other exhibitions of IAPA. They should be original works of the contributors themselves; copies and replicas (including imitations of non-printmaking works), which are strictly prohibited, will be regarded as invalid and disqualified from the selection. No registration fee is required.

2、展览作品接受木版、铜版、石版、丝网版，数字版画、独幅版画、综合版画等。题材、风格、内容不限。

2. Exhibition works can be xylography, intaglio prints, lithography, screenprinting, digital prints, single-piece prints, collagraphy, etc. There's no specific requirement on the theme, style and content.

3、作品原作纸张尺寸不超过高180cm×宽120cm（含组画），不小于30cm×30cm。每人限提交一件（组）作品。

3. The height and width of the original work shall not exceed 180cm and 120cm respectively (paper size, including paintings in series), and no less than 30cm. Each person may submit only one piece (set) of work.

4、采用线上投稿方式：报名时间自北京时间2024年6月28日开始至8月10日24:00止、请于报名时间内至国际学院版画联盟官网上的报名指示页进行投稿：
iapa.cafa.edu.cn

4. Online submission: starting from June 28th, 2024 to 24:00 on August 10th, 2024, Beijing time, artists can submit their works at the registration page on the official website of IAPA: iapa.cafa.edu.cn

线上投稿注意事项：

(1) 推荐使用谷歌、火狐浏览器

(2) 请依网页指示步骤填写个人资料（姓名、国籍、邮箱、得奖及参展经历）；并上传作品完整图片1张、细节图1-4张（图片大小不低于2兆jpg格式）。

(3) 如有报名系统操作上的问题，请联系技术人员邮箱
iapa_support@yeah.net或联盟邮箱IPI@cafa.edu.cn

(4) 资料上传完成后，系统将发送确认信息至投稿人的电子邮箱，若报名资料上传有误，可于报名有效时间内进入系统修改。

(5) 报名资料不齐全、报名程序未完成或逾期者不予受理。

For online submission:

(1) Google and Firefox browsers are recommended.

(2) Please follow the instructions on the website to fill in your personal information (including name, nationality, e-mail address, awards and exhibition experience) and upload a full picture of your work and one to four detailed pictures as JPG files (the size of the picture should be no less than 2MB).

(3) If you have any problem about the operation of the registration system, please contact the technical staff at iapa_support@yeah.net or IAPA at IPI@cafa.edu.cn.

(4) After uploading the materials, a confirmation message will be sent to the contributor's e-mail address. If there is any mistake in the materials, you can modify them in the system within the valid registration time.

(5) Submissions with incomplete materials, procedures or late registration are not accepted.

5、投稿作品由国际学院版画联盟委员进行评选，入选作品将会在“国际学院版画联盟”官网 iapa.cafa.edu.cn/iapa/ 公布并联系入选艺术家邮寄原件。

5. Submitted works will be evaluated by the members of IAPA, and the selected works will be announced on the official website of IAPA, iapa.cafa.edu.cn/iapa/. We will contact the artists to send the originals by mail.

七、其他事项

- 1、主办单位对参展作品有展览、研究、摄影、录像、出版、宣传及信息网络传播等权利。
- 2、重要稿件请做好邮寄（快递）保值，因邮寄丢失或损坏等其他非征集方原因造成应征作品丢失或损坏的，征集方不承担任何责任。

VII. Other matters

1. The hosts have the rights of exhibiting, researching, photography, recording, publication, publicity and online dissemination of the works.

2. The contributors shall buy parcel insurance for their important works. The solicitor bears no responsibility for any loss or damages of the works caused by mailing or other reasons not attributable to the solicitor.

3、凡投稿者，视为已确认并遵守本通知的各项规定。本次展览的所有投稿信息，将仅用作本次展览的评选及画册印制，不另作它用。

4、每位参展艺术家获赠画册一本，入选证书由中央美术学院及西安美术学院颁发。入展作品原则上在展览结束后一个月退件。

3. All contributors are deemed to have confirmed and complied with the conditions in this notice. All the information we collected will only be used for the exhibition selection and album printing, and will not be used for any other purposes.

4. Selected artists will receive an album of exhibiting paintings, and the certificate will be issued by the Central Academy of Fine Arts and Xi'an Academy of Fine Arts. In principle, the selected works will be returned one month after the exhibition.